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Referat af 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 30. Maj 2017, kl. 17.00 – 18.45 

 

Indkaldt: Rikke Jørgensen, Henning Gerner Mikkelsen, Jens Munch Thomsen, 
John Tørring, Gitte Andersen, Mogens Mersholm, Albert Nielsen og 
Bo Tholander. 

Særligt indbudt: Kl. 18.00 – Birthe Kjeldsen og Michael Ankersen. 

Afbud: Gitte Andersen. 

Referent:    Henning 

 Dagsorden Referat Opfølgning 

Referat fra sidste møde  Godkendt  

Driftsudvalg 
 

A. Investeringsplanlægning / vedligeholdelse 
a) Gulvtæpper 
b) Kontor 
c) Skabe i depotrum 
d) Toiletter 
e) Køkken 

 

Bestyrelsen konfirmerede følgende: 

• Alle tæpper i de 3 spillelokaler udskiftes med 
nye tæppefliser. Desuden anskaffes 15-20 kvm. 
ekstra til løbende vedligeholdelse. 
Udskiftningen sker henover sommerferien. 

• 4 nye toiletter. 

• Skabe til depotrum  

• Kortreoler flyttes 

 

 

 

 

Albert: 

• laver endelig 
aftale med 
Tæppe-firma. 

• monterer de 4 
indkøbte 
toiletter 

• undersøger 
mulighederne 
for skabe i 
depotrum 

Turneringsudvalg A. Opfølgning på onsdag eftermiddag Udsættes til 
næste møde 

Medlemsudvalg A. Sæsonbrochure 

• Mogens udleverede print heraf.  
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 Dagsorden Referat Opfølgning 

• Alle skal se den igennem snarest med henblik 
på justeringer/rettelser så vi kan få den frigivet.  

Alle  

IT A. Opdateret hjemmeside med nye medlemmer 

• Er opdateret. 

 

Økonomi   

Undervisning  A. Undervisningstilbud tirsdag 

B. Skolebridge  

Udsættes til 
næste møde 

Lejeaftaler A. Status på lejeaftaler (fremsendt til bestyrelsen) Udsættes til 
næste møde 

Evt. A. Klubmøde i distriktet 

• Henning og Rikke findes ud af hvem der 
deltager. 

 

Næste møde Mødeplan for resten af året aftales Udsættes til 
næste møde 

Birte Kjeldsen og Michael Ankersen havde udbedt sig foretræde for bestyrelsen, og deltog 
fra kl. 18.00. Deres ønske var at anbefale investeringer i bl.a toiletter og tæpper, og at 
bestyrelsen også prioriterede mere rengøring fremover.  


